



**Subject: Acceptance of Resignation of
Chief Financial Officer and Appointment of
an Acting Chief Financial Officer**

Date: 08.02.2026

التاريخ: 08.02.2026

In accordance with the disclosure requirements, OQ Exploration and Production S.A.O.G. (the **"Company"**) hereby announces that Mr. Jaber Al Noumani, the Chief Financial Officer, has resigned from his position at the Company, on 05th February 2026. He will assume another leadership role within one of OQ Group strategic partnerships.

الموضوع: قبول استقالة الرئيس التنفيذي المالي وتعيين رئيس تنفيذي مالي جديد بالإضافة

رئيس تنفيذى مالى جديد بالإنابة

The Board of Directors of the Company (the "Board") has duly accepted Mr. Jaber Al Noumani's resignation at its meeting held on 7 February 2026, with his last working day set for 31 March 2026. The Board expresses its sincere appreciation to Mr. Jaber Al Noumani for his significant contributions during his tenure with the Company and extends best wishes for his continued success in future endeavors.

وقد قبل مجلس الإدارة الاستقالة خلال اجتماع المجلس المنعقد في 07 فبراير 2026م، وسيكون آخر يوم عمل له 31 مارس 2026م. ويود المجلس أن ينتهز هذه الفرصة ليشكر الفاضل/ جابر النعماني على جهوده القيمة خلال الفترة التي قضاها في الشركة ويتنبئ له كل التوفيق في مستقبله.

Furthermore, the Board has resolved to appoint Mr. Khalid Al Qassabi as Acting Chief Financial Officer, effective 1st April 2026, until the completion of the formal process to appoint a permanent successor. To be noted that Mr. Khalid Al Qassabi is the Vice President Finance in the Company.

Warm regards,

OO Exploration and Production S.A.O.G.

Board Secretary

Ishaq Al Mahrouqi

كما قرر مجلس الإدارة تكليف الفاضل / خالد القصابي للقيام بأعمال الرئيس التنفيذي للمالية بالإئتمان اعتبار من تاريخ 1 أبريل 2026م وحتى ينتهي المجلس من اتخاذ الإجرارات اللازمة لتعيين البديل. مع الإشارة، إلى أن الفاضل خالد القصابي يشغل حالياً منصب نائب الرئيس المالي في الشركة.

مع خالص التقدير والاحترام،

أوكو. للاستكشاف والانتاج ش.م.ع.ع.

مُؤْمِن

اسحاق، المدوفق

